
2014D09683 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 17 maart 2014 

De vaste commissie voor Koninkrijksrelaties heeft mij 28 november jl. 
verzocht een reactie te geven op de brief van Stichting SMOC d.d. 
15 november 2013 die aandacht vraagt voor een artikel in het Curaçaose 
dagblad Amigoe over «Marine verzamelt data luchtkwaliteit Julianadorp». 

Naar aanleiding van klachten van een aantal personeelsleden gehuisvest 
in Julianadorp acht ik het vanuit mijn verantwoordelijkheid als werkgever 
voor het Defensiepersoneel en hun gezinnen wenselijk een onderzoek te 
laten uitvoeren naar de uitstoot van de Isla-raffinaderij. De handhaving 
van wet- en regelgeving op Curaçao is de verantwoordelijkheid van de 
autoriteiten daar, die daarvoor ook de noodzakelijke bevoegdheden 
hebben. Ik zal daarom de lokale autoriteiten verzoeken een dergelijk 
onderzoek uit te voeren. Daarbij zal ik hen de steun aanbieden van TNO, 
die eerder onderzoek heeft gedaan naar de uitstoot van de 
Isla-raffinaderij. 

In afwachting van een dergelijk onderzoek zal Defensie in overleg met het 
betrokken personeel naar een passende aanpak zoeken. Daarbij behoort 
afhankelijk van de situatie ook een verhuizing naar een ander deel van 
Curaçao tot de mogelijkheden. 

De Minister van Defensie,
J.A.  Hennis-Plasschaert
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